



RECEPTION SERVICES

THERE IS NO SECOND CHANCE FOR A GOOD FIRST IMPRESSION

One of the tasks that often belongs to the reception services is the sensitive coordination of the people in the organization.

Part of this is for example that we check employee ID cards, the control of the trade-related traffic, and the greeting of guests. These are just a few of the many activities in this field. eventually, the switchboard of the company will be exchanged with our reception service, where the calls can be redirected and handled in a friendly and professional manner by highly trained employees.

We will also cover the porter services and access control, car and truck control points, Information service, hostess service, the operation and supervision of your security technology, as well as the organizing and processing of the in house mail.

Central requirements in this field are very high service orientation. Moreover, do we pay close attention to friendly well-groomed appearance as well as exceptional linguistic proficiency to meet all the needs of your company.

ASM SICHERHEIT
ADVANCED SAFETY MANAGEMENT

EMPFANGSDIENSTE

ES GIBT KEINE ZWEITE CHANCE FÜR EINEN GUTEN ERSTEN EINDRUCK

Zu den Aufgaben des Empfangsdienstes gehört es vor allem, den regen Personenverkehr im oftmals sensiblen Eingangsbereich Ihrer Organisation zu koordinieren.

Dazu gehört beispielsweise, dass wir Mitarbeiterausweise kontrollieren, den Lieferantenverkehr koordinieren und Besucher begrüßen. Dies sind nur einige der häufigsten Tätigkeiten in diesem Bereich. Ferner wird oft auch die Telefonzentrale des Unternehmens durch unseren Empfangsdienst besetzt, in der die Anrufer kompetent und freundlich zu den gewünschten Gesprächspartnern vermittelt werden.

Weiterhin decken wir auch Pförtnerdienste und Zugangskontrollen, PKW- und LKW-Kontrollen, Auskunft- und Informationsdienst, Hostess-Service, die Bedienung und Überwachung Ihrer Sicherheitstechnik, sowie Sortierung und Bearbeitung der Hauspost ab.

Zentrale Anforderung in diesem Bereich ist eine sehr hohe Service-Orientierung. Außerdem achten wir auf ein sympathisches gepflegtes Auftreten sowie hervorragende Sprachkenntnisse in den von Ihrem Unternehmen angebotenen Sprachen.

- EMPFANGSDIENST
- ZUTRITTSKONTROLLE
- BESUCHERMANAGEMENT
- TELEFONZENTRALE
- POSTSTELLE / HAUSPOST

KONTAKT
Binger Straße 22 | T: 06131 / 46 48 47 - 0 | www.advanced-safety.de
55122 Mainz | P: 06131 / 46 48 47 - 1 | info@advanced-safety.de

ASM Advanced Safety
Management GmbH iG
Zentrale Binger Straße 22
55122 Mainz

Telefon +49 (0)6131 46 48 47 - 0
Telefax +49 (0)6131 46 48 47 - 9
E-Mail info@advanced-safety.de
Internet www.advanced-safety.de

